
Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 2 May, 2025, 04:18

dotaz
Vložil XXXX - 27/04/2014 10:27
_____________________________________

Dobrý den,  
Mám přítele, který je o pár let starší než já. Bohužel poslední dobou začal pít, před týden si dá každý
den lahváče a o víkendu jde do hospody a sedí tak celý víkend, takto to trvá už 3 měsíce možná i dýl.
Třeba dneska usnul v jedné hodpodě, která se otvírá ráno a potom šel do druhé. Myslíte si, že je to
začátek alkoholismu ?

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Jana Mertosová - 27/04/2014 12:07
_____________________________________

Na tvoji otázku neznám odpoveď.Alkoholismus se může rozvinout i tam,kde se nedokáže efektivně
odpočívat,tam kde chybí nějaký koníček či zájem o něco.Pití je nejjednodužší formou,ovšem
nejnebezpečnější a nejzáludnější.Hledej svoje i jeho zájmy tak aby jste je dokázali rozvíjet.Pokus se ho
aktivizovat tímto směrem eventuelně si vyslechni jestli ho něco netrápí,co ho nutí pít.Projev zájem a
nikoliv strach.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Liba - 27/04/2014 12:43
_____________________________________

A co si myslíš ty sama?Je to dobrý život, co přítel vede?Jedině abstinovat, a to úplně, jinak bude pít za
chvilku nonstop, ty z něj budeš mít jen nervy, starosti, dluhy,,,,,,,

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Standa - 27/04/2014 17:56
_____________________________________

Normální konzument, když má dost, vstane a odejde po svých. Zřídka kdy se opije, protože alkohol umí
vstřebávat(cca 30mg alkoholu za hodinu, půl litr dvanáctky má 20g) 
Ten kdo nemá tuto schopnost, těm se říká, že nemají klapku. 
Jakmile se napie, ztrácí kontrolu nad vypitým množstvím. Potřebuje pít dál a dál. 
Toto mají všichni alkoholici plus těžcí pijáci. Každopádně je to tělesná porucha, která se nedá vyléčit. 
Jediný způsob jak s tím žít, je trvalá abstinence. 
Pokud to přítel pochopí a přestane pít dozvíte se víc. 
Protože jestli se k alkoholu vrátí=další znak alkoholické nemoci. 
Jestli ne=ok. 
Každopádně NENÍ ok, spát v hospodě. Ztráta financí a času je nesmyslná.  
Jako alkoholik tomu, ale rozumím

============================================================================
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Re: dotaz
Vložil Petra - 08/06/2014 22:13
_____________________________________

Moje hodně dobrá kamarádka má snoubence který také pije.. V týdnu má potřebu si dát aspoň dvě
skleničky vína či piva a jakmile začne víkend tak se vždy opije do němoty... Také usíná v hospodě či
před hospodou a stává se, že i okolo cesty.... Také se stává velmi často, že ho někdo přivede naprosto
opilého... Prostě od pátku do neděle je naprosto KO. Proč to říkám... Prostě už nevíme co s tím.... Jeho
snoubenka se ho několikrát ptala zda mu něco nechybí nebo netrápí. Vždy řekne, že ne. Má doma 2
krásně děti které vždy pláčou když přijde opilý a ptají se co tatínkovi je. Snažila se ho i vylákat někam na
výlet aby nebyl doma a neměl možnost přičuchnout k alkoholu... Jenže dřív než všichni ostatní vstanou
tak on se sebere řekne, že jde pro snídani do krámu a tam se napije. Tudíš výlet se nekoná... Když je
opilý je schopný si přiznat, že má problém, ale jakmile vystřízlivý tak tvrdí, že všichni přehání a,že žádný
problém neni... Už je na tom dost špatně.. Snažíme se mu dát ten zájem o něj jak ste tu psal... Dokonce
má i koníčky a děti které by mu měly dát tu sílu přestat, ale absolutně nic nepomáhá.... Máte ňáké jiné
rady jak ho z toho dostat?? Moc děkuju

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Liba - 09/06/2014 06:30
_____________________________________

On je už alkoholik,rady jsou zde vypsané všechny, určitě je nebude chtít slyšet, natož své pití zarazit.
Opilé dny budou častější, děti zničenější, všichni kolem také.Odchod o něho!Třeba ho to nakopne k
abstinenci.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil petrch - 09/06/2014 15:40
_____________________________________

Líbí se mi jak i alkáč dokáže zbalit trapku

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Ja - 09/06/2014 16:22
_____________________________________

petrch napsal: 
Líbí se mi jak i alkáč dokáže zbalit trapku 
Podobnosť čisto náhodná?  
Otello:"piť, či nepit?!"... je to životná tragédia,v priamom prenose. 
Nevidím v tom nič na smiech, ak jeden z partnerov bezuzdne pije. 
Čo sa Ti na tom páči? 

============================================================================
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Re: dotaz
Vložil Helena - 09/06/2014 19:32
_____________________________________

Petře, 
co jste tímhle příspěvkem chtěl říct,opravdu si myslíte, že to bylo vtipné-to si myslíte jenom Vy.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Anoine - 09/06/2014 19:52
_____________________________________

On Petr nechtel byt vtipny,mozna se nam jen chtel sverit;-)

============================================================================

Re: dotaz
Vložil petrch - 09/06/2014 20:01
_____________________________________

Nic, jen jsem chtěl říct, že si nějaká ženská najde někoho kdo chlastá a pak tady brečí, že je to
alkoholik..to nepochopím a ani to nechci chápat, každopádně mi to trošku leze na nervy..

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Jana Mertosová - 09/06/2014 20:01
_____________________________________

Je zřejmě velice mladý.Jeho hanteku vůbec nerozumím a jeho názorům také ne.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Jana Mertosová - 09/06/2014 20:02
_____________________________________

Láska je slepá!Ty to nevíš?

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Anoine - 09/06/2014 21:47
_____________________________________

Za prve Petre s Janou naprosto souhlasim a za druhe...kazdy se ze zacatku dela "lepsim".A
navic,alkohol je spolecnosti velice "toletovana" forma zabavy.Jak tedy ze zacatku zjistit,ze je to "nekde
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jinde"?To je jako ve vsem ostatnim.To mu mela udelat nejake psychotesty?

============================================================================

Re: dotaz
Vložil anonym - 10/06/2014 00:08
_____________________________________

Jak už jsem psala nejedná se o mě.. Jedná se o mou hodně dobrou kamarádku... Pořád doufá v to, že
ten chlap to bude chtít nakonec řešit.. Nemůžu se dívat jak se kvůli němu trápí. Tak jsem chtěla vědět
zda je tu něco čím by se dalo pomoci. Nic víc, nic míň. A  jak jste psal, že by měla odejít a třeba se
vschopý tak to už udělala.. Po měsící si pro ní přijel k rodičům kteří bydlí v zahraničí a sliboval hory
doly... Dlouho byl ok a pak se zase něco v něm zlomilo.. A omlouvám se jestly jsem tu někoho
otravovala. Myslela jsem, že se tu mohu zeptat když je to věnovaný těm alkoholikům.. Jen chci ještě
podotknout. Až budete pane ve stejné kůži nebo uvidíte někoho na kom Vám bude strašně moc záležet
tak se budete také zajímat a ptát i když to bude sebevíc hloupé... Nejdřív si zameťte  před svým prahem
a potom suďte ostatní... Ještě jednou děkuju za radu a budu doufat, že když teď opět odejde tak to bude
buď na posledy nebo se to začne řešit..

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Anoine - 10/06/2014 01:37
_____________________________________

Kez by to byl ten druhy pripad...drzim palce

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Liba - 10/06/2014 04:41
_____________________________________

Je to  hrozně těžké.Opustit přítele, nelitovat ho, přiznat si, že jsem zakopla o alkoholika, že ho fakt
nezměním, že má radši alkohol než rodinu......jenže, jsou tu děti, těm dala život, neprosily se jí o to, k
těm má povinnost, zajistit jim klid.Jestli tohle nechápe, tak ať je dá do dětského domova, a sama ať
hrdinně trpí,nechá se mlátit, a miluje.Měla by pochopit, že bez léčby bude on jen horší.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Anonym - 10/06/2014 08:45
_____________________________________

On díky bohu na ně nikdy nevztáhnul ruku.. On když je opilý tak je ba naopak strašně hodný. Z dětma by
se neustále mazlil a pořád jim opakuje jak moc je miluje. Děti když pláčou tak pláčou kvůly tomu, že se
bojí o tatínka. Ptají se zda neni nemocný. Samozřejmě si uvědomuje, že v tomto děti nemůže
vychovávat a plánuje odchod od něho jen jak jste tu už zmiňovaly je to prostě těžký... Nezdá se to, ale
musí to být velký krok. A nechci se opakovat, ale doufala jsem v to, že je něco čím bychom mu mohly
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pomoct aby se ta rodina nerospadla..

============================================================================

Re: dotaz
Vložil anonym - 10/06/2014 11:14
_____________________________________

Tak chci všem poděkovat za názory a rady. Teď jsem se dozvěděla, že ráno nedokázal vstát do práce.
Bohudík si uvědomil, že to asi neni dobré a, že je tam něco špatně. Souhlasí s léčbou. Jedna rodina
zůstane pospolu a mám z toho ohromnou radost. Ještě jednou děkuju. :)

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Ja - 10/06/2014 16:13
_____________________________________

anonym napsal: 
Tak chci všem poděkovat za názory a rady. Teď jsem se dozvěděla, že ráno nedokázal vstát do práce.
Bohudík si uvědomil, že to asi neni dobré a, že je tam něco špatně. Souhlasí s léčbou. Jedna rodina
zůstane pospolu a mám z toho ohromnou radost. Ještě jednou děkuju. :) 
Anonym, 
ľady sa predsa pohli. 

Boh nemáva dovolenku - iba nám dal slobodu.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Jana Mertosová - 10/06/2014 22:01
_____________________________________

At´vaše kamarádka jedná co nejpohotověji.I po této zkušenosti se může velice rychle otřepat a vzít své
rozhodnutí zpět s tím,že bude věřit,a přesvědčovat druhé a tím sám sebe,že to tak zlé nebylo,že to ustál
sám a hledat výmluvy proč nenastoupit.Akloholické mozky jsou fikané,tělo psychika tlačí na zdravý
rozum a chce vítězit ta nemocná část,aby dostala svoji dávku stůj,co stůj.Ted´musí být ona
nekompromisní a silná.I to,že léčbu nastoupí ještě nezaručuje,že se k pití opět nevrátí-je to progresivní a
recidivní nemoc.Měl by se rozhodnout během léčby pro celoživotní doléčování.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Ja - 11/06/2014 11:20
_____________________________________

Anonym, 

pár rokov po odliečení v PAL, vyvetraný a triezvy, som dostal otázku: 
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     "Prečo si sa nepokúsil liečiť už skôr?" 

      Dnes to už viem, 
- potreboval som vnútorne dozrieť, 
prežiť si svoje a získať vlastnú empíriu.  

Až potom som bol schopný úplne sa prijať: 

- bez výhrad, taký ako/ý som = závislý alkoholik a odpúšťať. 
(najmä sebe, čo je paradoxne ťažšie ako iným.)

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Anonym - 12/06/2014 17:18
_____________________________________

S tím s Vámi souhlasím. On to přiznal začala se řešit psycholožka která už vyléčila známého. On však
utek a opil se znova. včera ráno ho přivezla policie. V tu chvíly jsme zavrhly psycholožku a hned se
začalo řešit okamžitý pževoz do Bohnic, Apolináře či Kosmonosy. Všude nám řekly, že je čekací lhůta.
Ať přijde až bude střízlivý. Celý den nic nepil. Když jsme odjížděly tak byl už střízlivý. Při cestě tam, ale
za jízdy vystoupil, že si na pumpě musí koupit cigarety. Samozřejmě si koupil pivo, ale i tak jsme v cestě
pokračovaly. Když se dojelo do Bohnic tak s námi sepsaly zprávu, že se chce léčit, daly mu alkohol testr.
Prostě vše s ním sepsaly. Nakonec nám řekly, ať si zavolají další den a domluví se vztupní prohlídka a
zapíše se do čekací listiny. Když se přijíždělo do vesnice kde bydlíme tak vyskočil z auta a utekl do
hospody. Samozřejmě se tam zřídil. Kamarád si ho vzal k sobě aby na to aspon nekoukaly jeho děti a
jeho přítelkyně se konečně vyspala. Další den okamžitě přijel tatínek. Jeho maminka zařizuje všude
možně okmžitý nástp do ňákého zařízení. Momentálně je u psycholožky s přítelkyní a tatínkem.
Doufejme, že ta mu pomůže do té doby  než bude moci nastoupit do ňákého zařízení. Jen chci dodat, že
pláče jak moc chce přestat pít.... Ale, že to hrozně bolý. Že potřebuje pivo... Prostě si to moc přeje. Jen
to asi bude těžké.. Doufám, že ta snaha všech lidí bude platná a, že se vyléčí...

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Liba - 12/06/2014 17:45
_____________________________________

Snaha všech nebude k ničemu, když v léčebně podepíše reverz, odejde.Nebudou ho tam zdržovat.Je to
děsné, ta bezmoc.On je už otrok chlastu.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Ja - 12/06/2014 21:27
_____________________________________

Anonym, 
plač je odraz strachu z neznáma(a absťáku). Psychológ pomôže pripraviť psychiku na zmenu
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paradigmy/vzoru myslenia. Rozhodnutie musí prijať sám.   

Sám som sa prepil až do posledného štádia ale rozhodol som sa liečiť a tak som sa uchránil od
bolestivej smrti. Chápem tieto skraty a únik pred sebou a zodpovednosťou. Odďaľovanie nástupu liečby
škodí všetkým ale najviac samotnému alkoholikovi. 

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Jana Mertosová - 12/06/2014 23:31
_____________________________________

Já měla recidivu po 9letech.Rozpila jsem se tak,že nešla zastavit a upíjela jsem se opět sebedestrukčně
k  smrti.Doma jsem zůstat sama nemohla dostala jsem termín nástupu asi za 2 měsíce.Nastoupila jsem
tedy po dohodě s psychiatričkou na detox.Tam jsem byla až do termínu nástupu na komplexní
protialkoholní léčbu.Přiznám se že to za mně rozhodli také jiní lidé.Já nebyla schopna ničeho.Nebýt této
pomoci,tak už jsu pod kytkama.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil anonym - 13/06/2014 11:46
_____________________________________

V tomto s Vámi souhlasím. Samozřejmě psychyatrička se nestihla.. Totálně byla zasekaná Praha. On
byl z toho hotový. Další cesta úplně k ničemu. Jeho sebevědomí spadlo naprosto na nulu. Zničilo ho to.
Dorazilo se domů. Myslely jsme, že jsme vše schovaly co by mu mohlo ublížit kdyby ho náhodou
napadlo cokoly vypít. Samozřejmě se nevědělo o acetonu co byl v kůlně. Naprosto zničený, že mu
"nikdo" nechce pomoci to vypil. Sanitka ho okamžitě převezla a lékaři naštěstí nařídily převoz do Bohnic.
On je již střízlivý a souhlasí. Jen doufám, že vydrží do samého konce... A před vámi všemi co si zažily
toto klobouk dolů. Když jsem ho viděla tak bylo naprosto jasné jak moc to je těžké. Jak moc je těžké s
tím chtíčem pít soupeřit.. A však paní Jana si myslím, že má také pravdu. Podpora a pomoc lidí okolo
mu musí hodně pomoci..

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Ja - 13/06/2014 19:01
_____________________________________

Anonym, 
je to acetónová tragédia s happy end-om - v rukách odborníkov.  

Prajem úspešnú liečbu! - (prestať bojovať, odovzdať závislosť a prijať sám seba v nahej pravde.) 

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Jana Mertosová - 13/06/2014 19:44
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_____________________________________

Co je hodně důležité?Vědět,že se to také nemusí podařit po ukončené léčbě.Nikdy není zaručeno,že
vůbec celou léčbu řádně absolvuje a už vůbec ne,že se to podaří.Nejdůležitější pro každého,kdo se
rozhodne pomoci je zbavit se jakéhokoliv očekávání.Ovšem,když se nebude dařit a druhý bude
opětovně pít,vědět sám pro sebe-pro svůj vlastní klid,že jsem udělala proto vše.Tím může v klidu volit
rozchod,rozvod a další záležitosti.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil anonym - 19/06/2014 23:39
_____________________________________

On se rozhodl být doma. V nemocnici podepsal papír, že bude docházet k psychologovy. Už to bude
týden a on skutečně nepije... Samozřejmě vím a stoprocentně to ví i jeho přítelkyně, že je to nemoc na
celý život a, že nikdo jí nedá stoprocentní jistotu toho, že se to nevrátí.. Každopádně budu věřit či doufat
v to, že to dopadne dobře.. Je to dobrý člověk a nepřála bych mu nic ošklivého.. Jen doufám, že pokud
je někde podobný problém tak, že to dopaddne stejně dobře jako tady u nás.. :)Co mohu poradit. Chce
to trpělivost, trpělivost a zase trpělivost. Ten člověk v opilosti řekně tak moc ošklivého, ale nesmíte si to
brát osobně... Je to pouze jeho bezmoc...

============================================================================

Re: dotaz
Vložil taky anonym - 20/06/2014 08:30
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Petra - 20/06/2014 13:20
_____________________________________

Jasně, potřeboval se dostat ven. 
 Každý jsme tu sám za sebe, takže i on má právo na volbu, jak naloží se svým životem. 
 Já mu přeji, aby se dlouho netrápil, až si dá zimmerparty s acetonem.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Ja - 20/06/2014 15:37
_____________________________________

Anonym, 
poradiť(?) - áno!;  
doživotne dozorovať(?) - možno, za trest  
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ale robiť niekomu bachara(?) ~ tak predsa funguje  
uzavreté oddelenie PL alebo nápravno-výchovný ústav(NVÚ). 

Každý máme nárok - prežiť si svoj život slobodne; 
a nie špicľovať dospelého alkoholika, na ktorého  
štát nevydá už ani vindru(okrem liečenia).

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Liba - 20/06/2014 17:59
_____________________________________

To spíše alkoholik dotuje státní kasu.

============================================================================

Re: dotaz
Vložil Ja - 21/06/2014 06:54
_____________________________________

Liba napsal: 
To spíše alkoholik dotuje státní kasu. 

Áno,  
ziskom z predaja nadhoteného alkoholu... 
  
 Som realista - preberám sa z kocovín o "zodpovednosti". 

============================================================================

Re: dotaz
Vložil anonym - 22/06/2014 11:13
_____________________________________

Už je to 2 týdny a stále je vše ok. Už byl dokonce v hospodě. Byl tam asi hodinu a pil pouze limonádu.
Doufám, že to ten klid před bouří neni. Že to myslý vážně... Příští měsíc má první sezení v Bohnicích.
Tak doufám, že do té doby pít alkohol nebude teda a, že to vydrží..

============================================================================

Re: dotaz švagr pije alkohol.
Vložil Šárka - 22/06/2014 12:24
_____________________________________

:woohoo: Dobrý den,švagr se rozvedl před 27 lety. A přestěhoval se do rodného domu,kde žiji s jeho
bratrem a syny.Už si ani nepamatuji kdy byl švagr střízlivý.Došlo to tak daleko ,že neudrží moč ani
stolici.A  když se probere a musí vidět co udělal tak je mu to jedno,nebo to nechce řešit.Co je,ale
zajímavé do práce je schopný jít.Pracuje jako hlídač.V poslední době hodně sešel, zhubl a příšerně
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zestárl.Na toaletu prý nechodí protože je stále obsazený.Jsou to výmluvy! Rozumě se s ním nedá mluvit
nemá své názory a když náhodou něco řekne tak je to naprostý nesmysl.Synové jsou už zoufalý a já
také nemám sílu,už něco podnikat.Mám pocit,že je dementní asociál.Děkuji za odpovědˇ.S přáním
pěkného dne Šárka

============================================================================

Re: dotaz švagr pije alkohol.
Vložil Liba - 22/06/2014 16:42
_____________________________________

A na co se ptáš?Co s ním?Sám se asi nepůjde léčit, tak asi nic.Jde ho vystěhovat?Dopravit ho k
obvodnímu lékaři, kterému nejdřív řeknete vy, co a jak?Lékař by vám měl pomoc.

============================================================================
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